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Vragen van de leden Jan Jacob van
Dijk en Biskop (beiden CDA) aan de
minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap over het bericht
«Banenkans voor bèta niet groot».
(Ingezonden 30 november 2009)

1
Kent u de artikelen «Banenkans voor
bèta niet groot» en ««Kies exact»
blijkt niet alles»?1

2
In hoeverre heeft u zicht op de
banenkans van hoog- en
laagopgeleide bèta’s?

3
Kunt u aan de Kamer uitleggen hoe
het kan dat met name bèta’s uit het
wetenschappelijk onderwijs hierdoor
getroffen worden?

4
Wat is uw mening over de opinie dat
de vele geïnvesteerde miljoenen van
de overheid in het onderwijs en werk
om techniek aantrekkelijker te maken
niet hebben geholpen?

5
Bent u van plan uw beleid te wijzigen
nu uit onderzoek van het
Researchcentrum voor Onderwijs en
Arbeidsmarkt is gebleken dat deze
investeringen beter gebruikt kunnen
worden om het werken in onderwijs
of zorg aantrekkelijk te maken? Zo
nee, waarom niet?

6
Deelt u de mening van het Platform
Bètatechniek dat technici makkelijker
psycholoog kunnen worden dan
andersom? Zo nee, deelt u de mening
dat dit een verkeerde uitgangspunt is
van een door de overheid
gesubsidieerde organisatie?

1 BN/De Stem, 24 november 2009:
«Banenkans voor bèta niet groot» en «Kies
exact» blijkt niet alles».
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